



**អ្នកប្រតិបត្តិការឧបករណ៍ធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែង** មុនពេលធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែង អតិថិជនទាំងអស់ត្រូវបានផ្តល់ជូនការប្រុងប្រយ័ត្នខាងក្រោម។

លើកលែងតែអតិថិជនដែលបានចុះហត្ថលេខាលើរបាយការណ៍ស្តីពីការប្រុងប្រយ័ត្នដែលមានរយៈពេលប្រាំមួយខែមុននោះ អតិថិជនម្នាក់ៗត្រូវចុះហត្ថលេខាលើរបាយការណ៍ស្តីពីការប្រុងប្រយ័ត្ន ដែលទទួលស្គាល់ថាពួកគេយល់ដឹងអំពីការប្រុងប្រយ័ត្ននេះ។ របាយការណ៍ស្តីពីការប្រុងប្រយ័ត្ននេះ ត្រូវចុះហត្ថលេខាដោយអ្នកប្រតិបត្តិការ ហើយនៅពេលដែលអាចធ្វើទៅបាននោះ ត្រូវមានហត្ថលេខាពីសាក្សីម្នាក់ផងដែរ ដើម្បីបញ្ជាក់អំពីការប្រុងប្រយ័ត្នដែលបានផ្តល់ជូន។ ចំពោះអតិថិជនដែលមិនអាចអាន អ្នកប្រតិបត្តិការត្រូវតែអានឱ្យស្តាប់ ឬតាមរបៀបផ្សេងទៀតត្រូវជូនដំណឹងអំពីរបាយការណ៍ស្តីពីការប្រុងប្រយ័ត្ននេះជាភាសា និងសំណុំបែបបទដែលអតិថិជនអាចយល់ដឹងបាន។

**អតិថិជនដែលធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែង** មុនពេលធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែង លោកអ្នកត្រូវពិនិត្យមើលឡើងវិញអំពីរបាយការណ៍ស្តីពីការប្រុងប្រយ័ត្នដូចខាងក្រោម។

លុះត្រាតែលោកអ្នកបានចុះហត្ថលេខាលើរបាយការណ៍ស្តីពីការប្រុងប្រយ័ត្ននេះ ដែលមានរយៈពេលប្រាំមួយខែមុននោះ ទើបលោកអ្នកត្រូវចុះហត្ថលេខាលើរបាយការណ៍ស្តីពីការប្រុងប្រយ័ត្ន ដើម្បីទទួលស្គាល់ថាលោកអ្នកយល់ដឹងអំពីការប្រុងប្រយ័ត្ននេះ។ របាយការណ៍ស្តីពីការប្រុងប្រយ័ត្ននេះ ត្រូវចុះហត្ថលេខាដោយអ្នកប្រតិបត្តិការឧបករណ៍ធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែង ហើយនៅពេលដែលអាចធ្វើទៅបាននោះ ត្រូវមាន ហត្ថលេខាពីសាក្សីម្នាក់ផងដែរ ដើម្បីបញ្ជាក់អំពីការប្រុងប្រយ័ត្នដែលបានផ្តល់ជូន។

កាំរស្មីឡូសកម្មអ៊ុលត្រាវីយោឡេត - ដែលគ្រោះថ្នាក់

1. សូមអនុវត្តតាមការណែនាំ។
2. ជៀសវាងការដាក់ឱ្យត្រូវចំណុចភ្នែកឬប្រមូល ឬរយៈពេលយូរពេក។ ដោយសារមានពន្លឺព្រះអាទិត្យធម្មជាតិនោះ ការដាក់ឱ្យត្រូវចំណុចពន្លឺព្រះអាទិត្យសិប្បនិម្មិតម្តងហើយម្តងទៀត អាចបណ្តាលឱ្យមានការរងរបួសភ្នែកនិងស្បែក និងប្រតិកម្មអាឡែហ្សី។ ការដាក់ឱ្យត្រូវចំណុចពន្លឺព្រះអាទិត្យសិប្បនិម្មិតម្តងហើយម្តងទៀត អាចបណ្តាលឱ្យមានការខូចខាតភ្នែក ដែលមានលក្ខណៈស្បែកជ្រួញ ស្បែកស្ងួត ឆាប់ខូចស្បែក ស្នាមជាំស្បែក និងជំងឺមហារីកស្បែក។
3. សូមពាក់វ៉ែនតាការពារភ្នែក។ ការខកខានប្រើប្រាស់វ៉ែនតាការពារភ្នែក អាចបង្កឱ្យមានការរលាកធ្ងន់ធ្ងរ ឬការរងរបួសភ្នែករយៈពេលវែង។
4. កាំរស្មីឡូសកម្មអ៊ុលត្រាវីយោឡេត ធ្វើឱ្យកាន់តែធ្ងន់ធ្ងរឡើងចំពោះផលប៉ះពាល់ពីការហាលថ្ងៃ។ មិនត្រូវអាំងថ្ងៃឬដកហាលថ្ងៃ មុនពេលប្រើប្រាស់ពីការដាក់ឱ្យត្រូវចំណុចកាំរស្មីឡូសកម្មអ៊ុលត្រាវីយោឡេត។
5. ការរលាក ឬការប្រែប្រួលស្បែកមិនប្រក្រតី ឬកើនឡើងយ៉ាងដាច់ហ័ស អាចបណ្តាលមកពីម្ហូបអាហារ គ្រឿងសម្លាប់ ឬមិនមែនថាវាមិនមែនជាបញ្ហា ប៉ុន្តែមិនបានកំណត់ចំពោះថ្នាំដាច់ផ្លូវចិត្ត (tranquilizers), ថ្នាំនឹម្លីដិទិក (diuretics), ថ្នាំអាន់ទីប៊ីយោទិកឬថ្នាំផ្សេងៗ (antibiotics), ថ្នាំសម្រាមឈាមខ្ពស់, ថ្នាំពន្លាទក់ណឺត និងក្រុមលាបស្បែក។ សូមពិគ្រោះយោបល់ជាមួយគ្រូពេទ្យ មុនពេលប្រើប្រាស់ពន្លឺព្រះអាទិត្យសិប្បនិម្មិត ប្រសិនបើលោកអ្នកកំពុងប្រើថ្នាំ ឬមានប្រវត្តិបញ្ហាស្បែក ឬជាពិសេសលោកអ្នកមានជំងឺថ្លា ងាយមានបញ្ហាពីពន្លឺព្រះអាទិត្យ។ ស្រ្តីមានផ្ទៃពោះ ឬស្រ្តីប្រើថ្នាំពន្លាទក់ណឺត ដែលប្រើឧបករណ៍ធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែង អាចធ្វើឱ្យស្បែកចេញពណ៌ឬស្បែកខូចពណ៌។
6. ប្រសិនបើលោកអ្នកមិនធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែងពីការហាលថ្ងៃនោះ លោកអ្នកនឹងមិនធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែងពីការប្រើប្រាស់ឧបករណ៍នេះឡើយ។ ការប្រើប្រាស់ឧបករណ៍ធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែង មិនផ្តល់ជូនមូលដ្ឋានការពារយ៉ាងរឹងមាំប្រឆាំងនឹងផលប៉ះពាល់ពីការហាលថ្ងៃឡើយ។

ហត្ថលេខាអតិថិជន

កាលបរិច្ឆេទ

ហត្ថលេខាអ្នកប្រតិបត្តិការឧបករណ៍ធ្វើឱ្យស្បែកមានពណ៌ទង់ដែង

កាលបរិច្ឆេទ

ហត្ថលេខាសាក្សី

កាលបរិច្ឆេទ